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J a r o
Drozd na hrotu stromu

rannímu slunci

svou etudu

vesele hude

že zima odešla

jaro že bude

vlahý že větérek

kočičkám kožíšky pohladí

zpěvní ptáčkové

hrdélka ke zpěvu naladí

barevné korunky květů

tiše a neslyšně zazvoní

a zorané lány polí

nadějnou úrodou zavoní.

                     B. Outrata
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Slovo starosty

Vážení spoluobčané!
Tentokrát nemám vůbec pocit, že uplynulé období od vydání Hvězdičky

rychle uteklo. Naopak. Zima se vlekla a jaru se nedařilo nad ní zvítězit.
Každopádně je čtvrt roku pryč. Zastupitelstvo obce schválilo na svém zasedání
dne 12. 2. 2003 rozpočet obce pro rok 2003 ve výši 11.382 tisíc Kč, vyrovnaný
v příjmech i výdajích. V tomto roce je rozpočet o 5.383 tisíce Kč menší než v
loňském roce. Důvodem jsou nižší příjmy, a to především daň z fyzického
podnikání. Výnos této daně byl v r. 2002 pouhých 647 tisíc Kč. Nedostatek
příjmů byl v uplynulém roce doplněn prostředky z přebytků minulých let. Bohužel
tyto rezervy nejsou nekonečné a nám nezbývá než hospodařit pouze s tím, co
obec v příjmech obdrží v daném roce. Podle toho je také sestavena výdajová
část rozpočtu. V ní jsou zahrnuty na prvém místě náklady na zabezpečení
provozu všech odvětvových kapitol a příspěvkové organizace, kterou je
Masarykova základní škola.  Pod její vedení přešla od 1. 1. 2003 také mateřská
škola a jídelna ZŠ a MŠ. Celkové výdaje jsou plánovány ve výši 1.678 tisíc Kč.
Příspěvek na 1 žáka školy od obcí činí 3.800 Kč. Bohužel státní příspěvek
zůstal stejný, i když ceny postupně rostou. Kromě pokračování dostavby základní
školy hrazené z dotace ze státního rozpočtu ve výši 15 milionů Kč se budou
financovat v jednotlivých kapitolách pouze náklady na údržbu a opravy.
Výjimkou je výdaj na nákup pozemků pro výstavbu rodinných domků obytného
souboru Trávníky a drobné akce investičního charakteru. Je to především
výstavba nových úseků chodníků na ulici Vyškovská, gen. Svobody,
Komenského, Mlýnská a také na části hřbitova. Součástí plánu je také oprava
některých poškozených chodníků a ve spolupráci s Ředitelstvím silnic a dálnic
bude rekonstruován úsek silnice I/47 v průtahu místní částí Těšice. Opraven
bude také přilehlý úsek silnice včetně mostu přes Tištínku až po železniční
přejezd. Úpravy na hřbitově nebudou dokončeny v letošním roce, ale celý
hřbitov bude podroben postupné úpravě, a to včetně likvidace opuštěných a
neudržovaných hrobů, až do r. 2005.

V oblasti školství je nutné letos dovybavit zařízení kuchyně MŠ v souladu
s hygienickými požadavky. Dále byla zahájena příprava projektu na výstavbu
tělocvičny - sportovní haly, která by do budoucna měla odlehčit sokolovně,
která by se tak mohla stát kulturně-společenským zařízením. V oblasti kultury
je snahou zajistit internetizaci knihovny, na kterou bylo zažádáno o dotaci z
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Ministerstva kultury ČR. Naprogramována byla sezóna letního kina a v současné
době je připravována velká zábavná akce „Mikroregion se baví“, která se bude
konat v sobotu 5. 7. 2003. Připravováno je také v rámci mikroregionu vydání
propagačního materiálu. Postupné restaurování památek bude pokračovat
opravou sousoší Pieta a kříže u mostu přes Hanou.

Součástí rozpočtu je i údržba a rozšíření veřejné zeleně. Upraveno bude
prostranství kolem kapličky v Těšicích po dokončení její opravy a vysázen
bude bariérový pás zeleně u farmy Agrodružstva v ulici 30. dubna.

Novou střešní krytinu dostane hasičská zbrojnice, která později projde
postupnou opravou. Věříme, že také vedení Hasičského záchranného sboru
Olomouckého kraje splní svůj příslib a do dvou let přidělí našemu sboru požární
vozidlo na podvozku Tatra.

Na závěr bych chtěl říci několik slov ke stavbě dálnice. Do konce měsíce
března probíhalo povážení ornicí pozemků obhospodařovaných Agrodružstvem
Tištín. Při této práci došlo k značnému poškození komunikací, a to především
mezi Těšicemi, Dřevnovicemi, Nezamyslicemi a v ulici Komenského. Tento
stav byl před navážením i po něm monitorován. Správce komunikací Správa
silnic Olomouckého kraje spolu s obcí situaci znají a jsou ve stálém styku se
stavebním dozorem stavby i dodavatelem, firmou SKANSKA. Vím, že vliv
stavby není nikomu příjemný. Bohužel stavba je řádně povolena a musí být
dokončena. Škody musí být nahrazeny, ale nepříjemné zážitky nikoliv.
Momentálně byla místní část Těšice s ulicí Komenského vystaveny největšímu
vlivu. Ten je dán projektem organizace výstavby, který v této fázi výstavby
vzal ohled na větší počet obyvatel Nezamyslic. Do konce 2. čtvrtletí letošního
roku opraví dodavatel stavby silnice III. třídy v trase Tištín - Těšice - Dřevnovice
- Nezamyslice, ulice Komenského. V průjezdech obcemi budou na této trase
vozovky upraveny obrubami a odvodněny do uličních vpustí. Úsek cesty nad
parkem u nádraží se předláždí.  Podle mého mínění dojde i v další etapě k
častějšímu průjezdu vozidel přes Nezamyslice při navážení písků, drti a ostatních
materiálů. Žádám vás o trpělivost, opatrnost i spolupráci a v případě, že bude
nepříznivý vliv neúnosný, neváhejte a obraťte se na mne. Jinak vám děkuji za
porozumění.

Přeji všem hodně zdraví do příštích dnů a hezké velikonoční svátky.
                                                                                   Jiří Doubrava
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Poboèka ÈZS  ukonèila svoji èinnost

S pocitem lítosti píši tyto řádky. Ale před smutnou skutečností neutečeš
ani ji neutajíš. Ano, je to tak. Organizace, která byla před léty nejpočetnější
organizací v obci, která svou pestrou, zajímavou a hlavně prospěšnou činností
hýbala celou obcí, již několik let trpěla nevyléčitelnou chorobou, na kterou nikdo
nenašel lék, a proto zahynula.

Objemná kronika umožnila napsat těchto několik řádků o lidech, kteří s
láskou a nadšením spolek lidí s velkou zálibou v zahrádce založili a ochotně bez
jakékoliv náhrady vedli.  S vlastní činností se začalo v lednu 1957. Otcem
myšlenky založit organizaci, která by vzbudila zájem a vytvořila podmínky pro
pěstování zdravých stromků, zeleniny a krásných květin, byl Alois Hložek.
Získal několik obětavých lidí, spolehlivých nadšenců, kteří pomáhali získávat
další nejen ve vlastní, nýbrž i v okolních obcích. Byli to Emil Hanzlíček, Oldřich
Špaček, Josef Hejbal, František Procházka, Alois Cetkovský a Adolf Franěc.
V březnu téhož roku se konala první ustavující schůze, na níž byl Alois Hložek
zvolen předsedou. Tím zůstal a jako výborný organizátor pobočku vedl až do
konce roku 1975. Prvním jednatelem byl zvolen Oldřich Dvořák a kroniku si
vzal překvapivě na starost tehdejší farář P. Karel Dolanský, který ji vzorně
vedl plných 14 let.

Organizace se věnovala především „vzdělávací činnosti“. Své znalosti a
vědomosti si členové rozšiřovali na přednáškách, odborných filmech, ale i
poznávacích zájezdech, které byly velmi oblíbené. Jejich výčet by byl na celou
stránku. Byly to návštěvy šlechtitelských stanic, sadů, vinic, chatových osad a
zahrádkářských kolonií.

Zahrádkáři se zabývali i kulturně-společenskou a zábavní činností. Dokonce
v roce 1959 vznikl výbor, který by tuto záslužnou činnost pro všechny
spoluobčany dělal. Jeho předsedou a hybnou pákou se stal Miroslav Doubrava.
Příštím rokem se tento výbor postaral o nezapomenutelný „Zahrádkářský ples“,
který svou výzdobou, pohoštěním a celkovou náladou pozvedl laťku ostatním
organizacím hodně vysoko. Také jejich první „Vinobraní“ se uložilo do paměti
účastníků.

Tak velká organizace, čítající až 180 členů, s tak bohatou činností
potřebovala také spolehlivého pokladníka. V jeho volbě měl výbor šťastnou
ruku. Od roku 1959 tuto náročnou práci dělal svědomitě a odpovědně Stanislav
Káňa až do dne, kdy byl 9.7.1969 na své zahrádce nalezen mrtev.
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Tento rok je pro organizaci smolným rokem. Jsou velké potíže s odbytem
ovoce. Klesá zájem o spolkovou činnost. Nevydařil se ples. Zanedbává se
kronika. Přestavba „stodůlky“ na Vyškovské ulici se také vleče. Jediná radost
ze založení „Klubu květeny“ a „Mladých zahrádkářů“ pod vedením Terezie
Foltýnové v r. 1974.

O rok později se ze zdravotních důvodů vzdává své funkce Alois Hložek
po osmnáctileté výborné práci. Na jeho místo byl zvolen Kazimír Horák, který
však v září 1980 umírá. Předsedou organizace, čítající 153 členy, se stává
Zdeněk Šteflovič.

Z prázdných listů kroniky nic nevyčtete. Mezi stránkami jsem našel ještě
pozvánku na „Zahrádkářský ples“, který se konal 23.1.1993.

Je zbytečné pátrat po příčinách zániku tohoto spolku nadšených a
pracovitých lidí.

Většina z nich už stejně mezi námi není. Ale stopy, stopy po nich zůstaly.
Jsou to desítky  jejich rukama vysázených stromků a keřů, které ještě dnes
mladé generaci přinášejí radost a potěšení.

Pro naše ženy spousta práce a starostí s úklidem domácností, pečením,
vařením a spoustou dalších povinností. Pro děvčata pak pocit obav, ale i jakéhosi
zvláštního napětí, jaká bude ta letošní „pomlázka“. A kluci? Ti už vyhledávají
co nejdelší vrbové proutí, aby si mohli připravit co nejdelší „kocary“. Tradice
udržovaná po staletí se ještě jakž takž v dopoledních hodinách velikonočního
pondělí vidí.

Kdo si však dnes ještě vzpomene na podobnou hezkou tradici, a to prosím
bezbolestnou,  protože děvčata nebývala nikdy tak krutá, aby toužila po tom,
vyprášit klukům „gatě“, kdy na „Smrtnou neděli“, která je týden  před „Květnou“,
chodívaly ustrojené dívky po svých příbuzných a známých s malým stromečkem
v ruce. Stromeček se vybral z hustého porostu v lese, nazdobil se růžičkami
vlastnoručně vyrobenými z krepového papíru a dozdobil se barevnými stuhami.
Děvčata pak u dveří „panímámě a pantátovi, stařečkovi či stařence“ odříkala
pěkně hlasitě, aby to všichni slyšeli, tuto koledu:

Smrtná neděla, kdes tak dlouho byla?
U studýnky, u rubínky, ruce,  nohy myla,
šátečkem, kvítečkem, bílým papírečkem

Nejkrásnìjší svátky jara - Velikonoce
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si je utírala.
Svatý Jiří, svatý Jan
po věnečku jede k nám,
teplé jaro, plno kvítí
už veze nám.
Jede paní z louky, veze pytel mouky,
pár vajíček od slepiček,
kousek másla od kraviček.
Jestli nám koledy nedáte,
tak se potom podíváte!
Všecky hrnce vám rozbijem,
co v polici máte.
Aj ten, aj ten,
co v něm vaříváte křen.

Která panímáma by se této výhrůžky nezalekla. Aby nepřišla o nějaký ten
hrnec, tak  raději dala honem do šátečku vdoleček, koblížek či nějaký ten
drobný peníz.

                                                                   vzpomínaly B.Š. a J.D.

Skromní sportovci, dosahující  již po pět desítek let velmi dobrých, ba
vynikajících výsledků a šířící jméno naší obce po mnoha evropských zemích,
snad ani číškou šumivého sektu neoslavili kulaté výročí vzniku jejich oddílu. A
gratulanti? Určitě žádní nebyli.

Tož aspoň dodatečně těchto několik řádků jako vzpomínka i poděkování
těm, kteří „byli u toho“ i těm, kteří se v současné době na podivných kolech
potí.

Jak to tedy bylo?
Musíme se vrátit o celých padesát let nazpátek.
V Nezamyslicích měla v 50. letech silniční cyklistika již několikaletou tradici.

A právě díky členům oddílu silniční cyklistiky a také zásluhou velkého nadšence,
propagátora sálové cyklistiky v sousedních Němčicích, p. Oulehly, byla v r.
1951 zakoupena první dvě kola pro kolovou. Byla to starší kola již několik let
používaná pro krasojízdu i kolovou němčickými sportovci. Dnes se již nedovíme,

Kolová
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kolik za ně Mojmír Vykoupil a Zdeněk Oulehla zaplatili.
Kluci se dostali každý den do sokolovny, kde se musela nejdříve zvládnout

jízda. Později jim někdo vyrobil jednoduché dřevěné branky a učila se střelba.
Zdokonalovali se v tom, co viděli při zápasech v Němčicích a Prostějově.
Zájemců bylo tolik, že již v průběhu roku se jim začal věnovat Bedřich Nezdařil,
který z nich vytvořil oddíl a přihlásil jej pod názvem Sokol Nezamyslice. Nadšení,
houževnatost a píle dokázaly zázraky. Již v r. 1953 začínají mládežnická družstva
hrát dorostenecké turnaje. V zápisech rozhodčích se objevují jména Slavomír
Košař, Antonín Petržela, Josef Matuška a Zdeněk Dvouletý.

Prohry mrzely, ale naštěstí neodradily. Naopak. Rok 1955 znamenal první
větší úspěchy našeho oddílu, když se dvě dorostenecká družstva ve složení
Slavomír Košař-Antonín Petržela a Josef Matuška-Zdeněk Dvouletý
kvalifikovala na přebor ČSR v Pardubicích, kde obsadila 6. a 7. místo. Další
roky se pokračuje bez výraznějších úspěchů. Velkou překážkou v postupu jsou
velmi dobré oddíly v Němčicích, Prostějově a Brně, přes které se nemůžeme v
oblastních soutěžích prosadit.

Zlom nastavá v r. 1959, kdy se začínají dostavovat první úspěchy. Oddíl se
probojoval dokonce do I. ligy, a to byl skutečně historicky významný počin.
Zasloužila se o něj dvojice Slavomír Košař-Alois Krejčíř. Tato dvojice pak v
následujících letech absolvovala velké množství úspěšných turnajů nejen doma,
nýbrž i v Rakousku a NDR. V roce 1964 to bylo velké turné po Slovensku s
mezinárodním obsazením dvojic. Hrálo se v Bratislavě, Dubnici, Martině, Nitře,
Trnavě, Pezinoku a Piešťanech. V této době začíná v Nezamyslicích vyrůstat
nová silná mládežnická základna, která o sobě v následujících letech dá vědět.
Jsou to Jiří Pavelka, Vladimír Pavelka, Jan Bleša, Miloš Staroštík, Miloslav
Václavík, Jiří Štěpánek a další.

V roce 1964 nejdřív na sebe upozornili dorostenci Vladimír Pavelka a Jan
Bleša. Ti v oblastním přeboru získali druhé místo a na mistrovstí ČSR vybojovali
bronzovou medaili. V následujícím roce obsazují Nezamyslice první dvě místa
v oblastním přeboru dorostu a výše jmenovaná dvojice opět získává třetí místo
na mistrovství ČSR a dvojice Jiří Procházka-Jiří Štěpánek místo sedmé. V
roce 1965 je to opět bronzové umístění pro Pavelku s Procházkou na mistrovství
ČSR v Přerově.

Následující rok byl významným rokem pro náš oddíl i obec. Oddíl byl
pověřen uspořádáním finále mistrovství ČSR. Před tělocvičnou naplněnou
bouřícími fanoušky poráží ve finále naše známá dvojice Láďa Pavelka-Jiří
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Procházka soupeře z Plzně a stávají se tak mistry ČSR. Tento úspěch potvrzuje
ještě třetím místem další naše dvojice Miloš Staroštík-František Václavík.
Pavelka byl vyhlášen nejlepším hráčem turnaje.

V nejvyšší kategorii mužů se v těchto letech Košař s Krejčířem pohybují
střídavě v I. nebo II. lize.

V roce 1971 po návratu z vojenské služby v Dukle Louny Pavelka s
Procházkou nahrazují v II. lize Košaře s Krejčířem a během roku dostávají
Nezamyslice opět do I. ligy. Pak Procházku v dvojici nahrazuje Jan Bleša. Od
roku 1976 hraje dvojice opět v původním složení a zabydluje se na několik let
pevně v I. lize. A rozhodně v ní nehraje druhé housle. V roce 1983 dosahuje
zatím největšího úspěchu pod vedením trenéra Slavomíra Košaře. Obsazuje v
Českém poháru 3. místo, což znamená start v Evropském poháru. V semifinále
ve francouzském  Strasburgu obsazují 3. místo, které jim zaručuje start ve
finále, které se hrálo ve švýcarském Mosnangu, kde obsadili 7. místo.

V té době velmi pěkných úspěchů dosáhla i dorostenecká dvojice Libor
Košař-Zdeněk Míček, která získala v r. 1977 a 1978 dvakrát třetí místo na
mistrovství ČSSR.

To už hraje oddíl pod názvem TJ Haná Nezamyslice. K této změně došlo
v r. 1970.

Blíží se však konec úspěchů i dobré práce a reprezentace naší obce.
Ještě v roce 1985 a 1986 obsazuje dvojice Pavelka-Procházka místa ve

středu tabulky I. ligy a každým rokem patří mezi nejúspěšnější sportovce našeho
okresu. Ale již následující rok znamená vynucené přerušení kolové v obci.
Havarijní stav sokolovny, její uzavření a několik let trvající opravy ukončily
činnost oddílu.

Tato odmlka trvala šest let. V roce 1993 dochází díky nezamyslickým
podnikatelům, firmě Prima Přikryl, k znovuvzkříšení kolové.

Začíná se téměř od začátku pod novým názvem SC Prima Nezamyslice.
Po dvou letech obnovené činnosti zajišťuje už „veteránská“ dvojice Pavelka-
Procházka v kvalifikačním turnaji v Ostravě prvenstvím znovu účast ve II.
lize. O slovo se hlásí další generace.

V roce 1998 obsazuje dvojice Ondřej Přikryl-Petr Přikryl 3. místo na
mistrovství ČR ve Zlíně.  O rok později Petr s novým spoluhráčem Radimem
Lepkou na  mistrovství dorostu 2. místo.

A dva žáci Rostislav Loučka-Slavomír Košař rovněž 2. místo. V roce
2000, po více jak deseti letech, Přikryl s Lepkou, pod trenérským vedením
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zkušeného Pavelky, obsazují v II. lize mužů 2. postupové místo do baráže o
postup do I. ligy, kterou v turnaji v Hustopečích vyhrávají.

Úspěchy v dalších letech dokazují, že kolová v Nezamyslicích má vysokou
úroveň. Škoda, že hrací plocha není o pár metrů větší  a že zájem veřejnosti o
tento pěkný sport je tak malý.

Na páteční odpoledne 7. března byli zváni všichni občané naší obce k
návštěvě zdejšího ústavu sociální péče, v němž byly dokončeny stavební a
restaurátorské práce, a to největší v dosavadní 240 let trvající historii původní
budovy zámku.

Dějiny budovy, vždy těsně spjaté s životem občanů žijících kolem, jsou
velmi bohaté,  a právě proto snad stojí za zmínku několik řádků, které by je
přiblížily současníkům.

O vzniku původního zámku není nic známo. Můžeme však předpokládat,
že brzy po odkoupení panství augustiniánským řádem kanovníků od Peška
Puklici v r. 1383 se nespokojili s ubytováním v nějakém dvorci, nýbrž si postavili
zámeček. Stal se sídlem správce panství a faráře. Sloužil jistě i jako místo
odpočinku pro členy řádu sídlícího v Olomouci za hradbami města  a určitě i

mnoha hostům. Že tu zámeček byl, potvrzuje písemná zpráva ze 6. srpna 1704,
kdy byl: „...na přímluvu sv. Floriána uhašen oheň pod střechou zámku ....“.

Olomoučtí řeholníci podlehli touze vyrovnat se paulánům z Vranova, kteří
si koncem 17. století postavili honosný zámek v Mořicích i rodu Žálkovských v
sousedních Víceměřicích a rozhodli se pro stavbu prostorného zámku.

Stavba byla zahájena za probošta Dominika Antonína v r. 1754 a s jeho
nesmírným úsilím dokončena o 10 let později, jak prozrazuje zápis v nadpraží
vstupní brány: DoMInICI praesVLIsCVra. To jistě netušil, že po dalších 20
letech o tento pěkný zámek řád přijde.

V r. 1784 byl řád, stejně jako mnoho jiných, zrušen. Zámek se vylidnil.
Bývalé panství se stalo „komorním statkem“. Teprve v r. 1813 zámek odkoupil
za 76 tisíc zlatých hrabě Segur, který sem občas jezdíval. V r. 1819 koupil celé
panství i se zámkem arcikníže Ferdinand de Este, majitel mořického panství.
Od něj pak v r. 1861 Jan Mundy. V r. 1871 se stává výhradním majitelem
olomoucký arcibiskup Bedřich Fürstenberk, který neobsazený a nevyužitý zámek
v r. 1878 předal do bezplatného užívání řádu sester svaté Hedviky s podmínkou,

Zámek - Ústav sociální péèe
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že v něm bude zřízen sirotčinec. Zmíněný řád musel opustit budovu i obec v r.
1945.

Změny majitelů přinášely sebou také nutnost různých stavebních úprav,
které měnily vzhled budovy, ale především její interiér. Nebylo tomu jinak ani
tentokrát, kdy současné  vedení ústavu se rozhodlo pro radikální řešení
modernizace ubytování a celkového provozu.

Nesnadný úkol přeměnit rozsáhlé nevyužité půdní prostory pro výstavbu
pokojíků v „půdních vestavbách“ vzal na sebe ing. arch. Pospíšil z Olomouce.
Největší překážkou byli „památkáři“ se svými mnohdy až nesmyslnými
požadavky a pak obstarání částky několika miliónů na realizaci projektu. Po
čtyřletém úsilí se dílo podařilo a návštěvníci měli možnost na vlastní oči vidět
nevídané věci.

Při pohledu na průčelí budovy zářící novou fasádou a novými okny nikoho
nenapadne, že pod střechou je ukryta chodba se vstupy do dvou a třílůžkových
pokojíků s příslušenstvím. Starým historickým schodištěm s bohatými
balustrádami a vysokými nikami stoupáme do I. poschodí, kde nás v bývalé
zámecké jídelně, pak refektáři a nyní společenském sále vítá soubor chlapců
hudbou a zpěvem. Výtahem nebo moderními schody se dostáváme ještě o
patro výš a zíráme na tu nádheru společenské místnosti pod stanovou střechou,
kde se na „huře“ sušívalo prádlo. A pak nás kluci nadšeně zvou do svých
pokojíků. Bezva! Nově postavenými schody sestupujeme v jižním křídle dolů a
odcházíme historickou branou plni dojmů ven. Kdo neviděl, může jen litovat.
Až se ještě dokončí zbývající plochy fasády a podaří se restaurování brány a
nádherných vrat, stane se historická budova zámku klenotem naší obce.

                                                                                                    kronikář

V sobotu odpoledne 5. 4. 2003 se opět konaly cyklistické závody
„Nezamyslické okruhy“. Znovu se potvrdilo, že naše mládež má zájem o
cyklistiku. Zúčastnilo se celkem 168 závodníků. Nejvíce byly obsazeny kategorie
kadet, junior a muži. Soutěž žen a juniorek byla

 rovněž hojně obsazena. I když v odpoledních hodinách bylo počasí celkem
dobré, až na nárazový vítr, při soutěži mužů začalo pršet, ale soutěž byla přesto
na vysoké úrovni. V soutěži žen opět dominovala Lada Kozlíková spolu s
loňskou mistryní Julií Pekárkovou. Jelo se dosti ostře,  obě při souboji upadly,
ale pokračovaly dále. Diváci se bavili a zahřívali různými  nápoji. Na závěr se

V Nezamyslicích opìt kralovala Kozlíková
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Od listopadu minulého roku začal fungovat kroužek pro nejmladší žáky
základní školy, pro které  nebyl dosud vytvořen.

Scházíme se vždy v sobotu od 14 do 16 hodin. To, abychom vůbec
začali, nám umožnil Dům dětí a mládeže ORION v Němčicích nad Hanou,
místní obecní úřad a Základní umělecká škola v Němčicích nad Hanou.
Kroužek navštěvuje 12 dětí, mezi kterými jsou i děti z mateřské školy. Děti
baví práce s papírem, kreslení a výroba keramických výrobků. Průběh
činnosti kroužku závisí vždy na tom, co si domluví samy děti na každé
schůzce. Už několikrát jsme přispěli svými výrobky při výzdobě některých
akcí.
                                                                                     Marcela Burová

Kroužek nejmladších žákù

všichni účastníci shodli, že tento okruh je opravdu nejlepší v celé České republice.
Dále chci poděkovat všem sponzorům - Obecnímu úřadu Nezamyslice,
cyklistickému klubu Vyškov a nemůžu opomenout pořádkovou službu místního
hasičského sboru, zdravotní sestře slečně L. Přecechtělové, která ošetřila
závodnici po pádu. Rovněž bych chtěl poděkovat za sponzorské dary ÚSP
Nezamyslice i Víceměřice. Chci poděkovat místním občanům za trpělivost a
hlavně starostovi Jiřímu Doubravovi, který se výrazně podílel na organizaci
závodů. Vedoucí cyklistického oddílu p. Břetislav Usnul z Rostexu Vyškov
uznal, že takto připravená trať je málokde v republice vidět. Závěrem patří dík
všem, kdo se na pořádání cyklistických závodů podíleli. Příští ročník, již sedmý,
uvidíme?

Výsledková listina:
Sk. muži:  1. Lechner - ATT CK
               2. Raboň - PSK REMEX
               3. Kružic - Fav. Brno

Sk. ženy: 1. Kozlíková Lada - Rostex
              2. Pekárková Julie - CK KONICA
              3. Růžičková Martina - CK KONICA

   Se sportovním pozdravem
Jaroslav Horych, ředitel závodu
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Informace pro obèany
♦ v průběhu měsíce května dojde k mobilnímu sběru nebezpečného

odpadu, o němž budete předem informováni letákem
♦ od 1. do 31. května 2003 můžete v rámci 2. kola podat žádost o

půjčku z Fondu oprav a modernizace bytů na OÚ Nezamyslice. Bližší
podmínky vám sdělí p. Eva Horáková.

♦ do konce května bude vypracováno zadání stavby inženýrských sítí
obytného souboru Trávníky. Nyní jsou vykupovány pozemky, které budou
vzápětí rozparcelovány na stavební plochy, jež budou nabídnuty k prodeji
v průběhu 2. pololetí zájemcům  o výstavbu rodinných domků.

♦ v sobotu 5.7.2003 se uskuteční na hřišti kynologie velký zábavný
program „Mikroregion se baví“, jehož 5. ročník připadl k uspořádání obci
Nezamyslice. Představí se na něm 16 soutěžních pětičlenných smíšených
družstev ze všech členských obcí mikroregionu. Sportovně-společenské
zápolení bude prostřídáno bohatou kulturní nabídkou včetně vystoupení
zahraničního souboru. Překvapením bude i účast známé umělecké
osobnosti. Pestrá zábava je zajištěna i pro děti. Při dobrém jídle a pití
můžete zůstat až do pozdních nočních hodin na taneční zábavě. K účasti
vás zvou spoluobčané, kteří se podílejí na přípravě akce.

Vrbička, vrba bleďoučká,
chvěje se tiše v koutku,
na jaře chystá pro kloučka
hrsti ohebných proutků.
Neboť ten chlapec zarudlý,
jenž nebyl chvilku bez kudly,
ten neslyšel, jak sténá
vrbička, vrba bleďoučká,
dřív než se zazelená.

Vrbičko, vrbo zelená,
těžko už vzpomenouti,
od koho je ta odměna
za rány tvého proutí.

Neboť ten chlapec zarudlý,
jenž nebyl chvíli bez kudly,

krasličku starou hladí.
škoda je, škoda mládí.

Kraslice, Jaroslav Seifert


